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Bestyrelsesmøde nr. 16.                    Tirsdag den 09-08-2022      

Sted. Byløkke 12. kl. 19.00 

Bestyrelsen: Poul – Kasper - Erik – Claus - Søren           

 

1. Siden sidst 

a. Søren skriver referat. Referatet sendes rundt til godkendelse. 

Administrator sætter det på hjemmesiden.   

2. Manglende træ 

a. Træet er erstattet. To vandposer fungerer ikke optimalt. Horseløkke 9 

og Tyreløkke 18. Gartner kontaktes af formanden.  

3. Påkørt træ. To stolper skal udskiftes. Tyreløkke 18. 

a. Træet er ok. Stolperne er skiftet. 

4. Grønt udvalg vedr. træer. Pengene er de sat ind? 

a. Solrød Kommune har bevilget os 83.235 kr. fra forskønnelsespuljen til 

vores træer og buske. Pengene er sat ind på foreningens konto. 

b. Bevillingen sættes på hjemmesiden.  

5. Betaling lamper. 

a. Der er en restbetaling til leverandøren, når projektet færdigmeldes. 

Lamper og afskærmning er monteret og fungerer tilfredsstillende. 

Pengene er klar. 

6. Næste betaling for det grønne projekt.  

a. Betaling for træer og buske er sket. 

b. Betaling for grogaranti, vanding og vandposer falder i rater i de tre år 

garantien løber. 

7. Drøftelse af fjernvarmeprojektet. Status efter møde i hallen. 

a. Der var ikke mange konkrete oplysninger på mødet. Der blev spurgt om 

konkret information vedr. tidsfrister, abonnement og priser. Der blev 

ikke givet præcise og bindende svar. Foreløbig tegner der sig følgende 

billede! 

b. Fjernvarmen Tyreløkke – Horseløkke. Formentlig opstart med tilbud i 

dette efterår. 

c. Forventet tilslutningsafgift pr. husstand 15.000 kr. Udgiften afholder 

man selv. 

d. Forventet pris for varme-unit ca. 30.000 kr. pr. husstand. Udgiften 

afholder man selv, men den kan formentlig afdrages som et tillæg til 

abonnementet. 

e. Bestyrelsen vil lave et stykke arbejde vedrørende information og 

prissætning af varmeunit. Der kontaktes alternative leverandører til 

Solrød Varme.  



8. Ny kasserer. Kasper Olsen.  Kassereren er i gang med en ret bøvlet overgang 

fra den tidligere kasserer med bank, Mit-ID, nye tilladelser og fuldmagter. Stor 

arbejde - I kender det selv.  

9. evt.  

   Med venlig hilsen   Poul Svensen    


